



Waiver and Release of Liability and Agreement to Participate

I Hereby:

1. Acknowledge that I am familiar with the sport of Street Hockey and understand the rules designed for the Street Hockey tournament.
2. Acknowledge and fully understand that I will be engaging in a sport that might result in injury, due to not only my own actions or negligence, but also to the actions or negligence of others. Further, I acknowledge that there may be other risks not known to me or not reasonably foreseeable at this time.
3. Knowing the risks involved in the Street Hockey Tournament, I assume all such risks and accept personal responsibility for the damages following such injury, permanent disability or death.
4. Release, waive, discharge and covenant not to sue the organizers of this event and their affiliates and other employees or volunteers of the organization, all of whom are hereinafter referred to as "release", from any and all claims, demands, losses or damages on account of injury, including permanent disability and death and damage to property, caused or alleged to be caused in whole or in part by the negligence of the release or otherwise to fullest extent permitted by law.

I HAVE READ THE ABOVE WARNING, WAIVER AND RELEASE. I UNDERSTAND THAT I GIVE UP SUBSTANTIAL RIGHTS BY SIGNING IT AND KNOWING THIS, SIGN IT VOLUNTARILY. I AGREE TO PARTICIPATE KNOWING THE RISKS AND CONDITIONS AND DO SO ENTIRELY OF MY OWN FREE WILL. I AFFIRM THAT I AM AT LEAST 18 YEARS OF AGE, OR IF I AM UNDER 18 YEARS OF AGE, I HAVE OBTAINED THE REQUIRED CONSENT OF MY PARENT/GUARDIAN AS EVIDENCE BY THEIR SIGNATURE BELOW.

Participant's Printed Name

Participant's Signature

Date

Emergency contact Name

Emergency Contact number



Renonciation et libération de responsabilité et entente de participation

Je, par la présente:

1. reconnais que je connais le sport de hockey sur rue et que je comprends les règles conçues pour le tournoi de hockey sur rue.
2. reconnais et comprends parfaitement que je participerai à un sport qui pourrait entraîner des blessures, en raison non seulement de mes propres actions ou de mes négligences, mais aussi des actions ou de la négligence des autres. De plus, je reconnais qu'il peut y avoir d'autres risques qui ne me sont pas connus ou qui ne sont pas raisonnablement prévisibles en ce moment.
3. reconnais les risques liés au tournoi de hockey sur rue, j'assume tous ces risques et j'accepte la responsabilité de tout dommage suite à une telle blessure, incapacité permanente ou décès.
4. libère, renonce, décharge et promet de ne pas poursuivre les organisateurs de cet événement et leurs affiliés et autres employés ou bénévoles de l'organisation, tous désignés ci-après sous le nom de «libération» de toute réclamation, demande, Des pertes ou des dommages causés par des blessures, y compris l'invalidité permanente et le décès et les dommages matériels causés ou présumés causés en tout ou en partie par la négligence de la libération ou autrement dans toute la mesure permise par la loi.

J'AI LIEU DE L'AVERTISSEMENT, DE LA RENONCIATION ET DE LA LIBÉRATION CI-DESSUS. JE COMPRENDS QUE JE ME RENDS DOMMAGES SUBSTANTIELS EN SIGNEZ-LE ET CONNAISSEZ-VOUS, SIGNEZ VOLONTAIREMENT. JE SUIS D'ACCORD PARTICIPER EN SAVOIR LES RISQUES ET CONDITIONS ET FAIRE TOUJOURS DE MON PROPRE LIBRE ARBITRE. J'AFFIRME QUE JE SUIS AU MOINS 18 ANS D'ÂGE, OU SI JE SUIS PLUS DE 18 ANS D'ÂME, J'AI OBTENU LE CONSENTEMENT REQUIS DE MA PARENT / GUARDIAN COMME PREUVE PAR LEUR SIGNATURE CI-DESSOUS.

Nom imprimé du participant

Signature du participant

Date

Nom du contact d'urgence

Numéro du contact d'urgence